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FAU-møte 210923 
 
Agenda: 

1. Konstituering av nytt FAU 

 Leder: Ester Strand,  

 Nestleder Elisabeth Syversen,  

 Sekretær Marianne Gjerland.  
 

Leder og nestleder sitter i SU 

 
Bjørn legger inn de nye Fau - medlemmene i Teams. 

 

2. Storforeldremøte i november 

Tidligere har storforeldremøte vært digitalt og fysisk oppmøte. Temaønsker til 
foreldre møte: 

- Nettvett 

- Kostfold 
- Digitale hjelpemidler 

Det kan gjerne være to-det tema på foreldremøte. Tidligere filmet UKH foreldremøtene. Høre 

om muligheter for at de kan gjøre dette.  
 

3. Skolefestival 

« En super skolefestival» onsdag 1. november fra kl 11, tidendenes første skolefestival i 

Marker 
- Festivalen skal være på området det i sommer var Øryeahlyd i sommer , og vi får 

låne området gratis av Kjell Aksel Stillesby. 

- Festivalen arrangeres i forbindelse med verdensdagen for psykisk helse som har 

fokus på inkludering 

- Dette skal være en god dag for alle, både ansatte og elever, derfor trengs det 

frivillige. 
- Mellom 11-12 kommer de ulike og serverer mat: 

Charina- vårruller 

Butts 

Marius: Pannekaker 
Saada – samosa 

Sanitetskvinnene: drikke 



 

 

Ørje kaffebrenneri: kakao 

- Åpning kl 12.00 på scena med diverse innslag 

- «Gammeldagse aktiviteter, Sigbjørn og Lars ordner fellesleker 
- Brann og politi har fått forespørsel 

- Spurt om hjelp fra Marker bygdekvinnelag, Rødenes sanitetsforening og Lions 

- Arrangementet finansieres av penger fra « den kulturelle skolesekken», pengene 
må brukes i år 

- Hjelpekorpset ved Lars, Lena og Ann- Kristin holder i trådene 

- Trenger hjelp fra Fau til å samle inn frivillige, trenger ca 50 stk 
Trenger også hjelp av Fau til å søke midler til fremtidige arrangement 

Lars legger ut som MOT klassesidene på Facebook med forespørsel om noen kan 

bidra 

 
 

4. Natteravnlister 

 
Det har ikke vært natteravnslister sommer/høst 2023. Det blir ikke satt i gang natteravner før 

mai 2024. Tidligere har det vært Lars Johanson som har holdt i dette. Det har vært noe uklart 

hvem som har hatt ansvaret for natteravnordningen.  UKH, SLT – koordinator, frivilligheten 
eller FAU. Oppvekst har uttrykt ønske om at FAU tar ansvaret for ordningen.  

Det har vært foreldre på ungdomskolen som har gått natteravn. Det har blitt hentet ut 

klasselister hvor man setter opp alle foreldrene på ungdomstrinnet. Natteravnordningen har 

gått fra 16. mai til  oktober, fredager og lørdager med 3 foreldre per vakt. Man får vester og 
førstehjelpsskrin på vakta. Det ble brukt en QR- kode hvor man kunne skrive logg på kvelden.  

 

 Det må lages lister på hvem som skal gå natteravn og en må ha ansvaret for å se til at de som 

står på vakt går vakta, ved å sende ut påminnelser om dette i forkant av vakt. Ingen skal gå 

natteravn alene, det skal være to stk. Forslag om å bruke Facebook- side aktivt for å minne 

foreldre om at de skal gå natteravn.  Dette er tidkrevende, særlig når foreldre ikke møter opp 
til vakta si.  

 

Oppvekst har ikke like mye ressurser som tidligere og har uttrykt ønske om at FAU tar 

ansvaret for natteravnene. Elisabeth Syversen tar kontakt med oppvekst. Forslag fra FAU et at 
frivillighetskoordinator koordinerer tilbudet og at dette evalueres i etterkant.  

 

 
5. Eventuelt 

 

Skaterampe:  
Det har vært møte med sparebankstiftelsen i mai. Prosjektet har fått 300 000 kr. Ørje IL jobber 

inn mot kommunen i dette prosjektet. Det er ikke bestemt hvor skaterampe skal ligge. 

Forslag er bak Markerhallen eller der den ligger per d.d kunstgresset på fotballbanen skal 

også nyttes . Nye krav til kunstgress er at de skal skiftes innen 5 år. Foreløpig pris på 
utskiftning av kunstgress er 5. mill  

 

 



 

 

 

 

Skolebygg: 
Skisse til tegninger er kommet. Forslaget har en kostnad på 500  - 600 millioner uten nytt 

badebasseng. Bygg med nytt badebasseng vil komme på 40-50 millioner mer. Det jobbes for å 

bygges på skolens eksisterende områder.  
 

Gratis skolefrukt: 

For noen år tilbake fikk elevene ved skolen gratis skolefrukt. Når ordningen opphørte spleiset 
foreldre på frukt som klassekontaktene kjøpte inn en gang i uka.  

Enighet om at det er bra med frukt, men at de blir kasta mye frukt og at det går mye tid og 

ressurser til å skjøre frukten. Det finnes muligheter for å bestille frukt sammen med 

skolemelka, men det er forholdsvis dyrt. Enighet om at det enkleste er at foreldre legger ved 
frukt i matpakka.  

 

Leksefri/leksebevisst skole: 
Det har vært en politisk sak om Marker skole skal være en leksefri skole. Politisk enighet om 

at det skulle være en leksebevisst skole. Bjørn tar opp med lærerne hva som legges i det å 

være en leksebevisst skole. Det skal være lav terskel for å ta opp problematikk rundt lekser. 
Lekser handler om å gi mengdetrening og skal være repetisjon av hva de har jobbet med på 

skolen. Viktig med en tett dialog med lærerne på det enkelt trinn om lekser.  

 

Skolebusser som innstilles: 
Melding om at skolebuss er innstilt kom i august veldig seint ut i Skooler. Det kan bli et 

problem for de barna som er hjemme alene, hvor foreldre er reist på jobb.  

 

Retningslinjer/anbefalinger om sosiale medier: 

Foreldre synes det er vanskelig å vite hvilke rammer og hvordan man skal forholde seg til 

sosiale medier og spill. Ønskelig å ha som tema på foreldremøte. Hvor kan foreldre finne 
informasjon om temaet. Linn følger opp dette med foreldrekontroll, sosiale medier og spill.  

 

MOT Faceook side 

Enighet om at MOT Facebook side inviteres inn i Facebookgruppene til de ulike trinna.  
 

 


